
Gemeenteraad Lisse
De gemeenteraad bestaat uit 19 
leden verdeeld over 6 fracties. Het 
raadspresidium bestaat uit de 6 
fractievoorzitters, voorzitters van de 
commissies en de burgemeester. Elke 
maand vergadert het presidium over 
de concept-agenda’s voor de raad en 
de commissie. Het raadspresidium 
houdt zich ook bezig met procedures 
en het functioneren van de raad in 
algemene zin. Voordat de raad besluit, 
worden de onderwerpen eerst in 
de raadscommissie besproken. De 
raadscommissie neemt geen besluiten, 
maar adviseert de raad.

Zo kunt u raadsleden bereiken
De raad hoort graag wat er leeft in de 
gemeente. Heeft u vragen of wilt u iets 
onder de aandacht van een raadslid 
brengen? Dat kan. Op de website van 
de gemeente Lisse (www.lisse.nl/
bestuur-en-organisatie/gemeenteraad) 
staan de contactgegevens van 
de raadsleden. In de openbare 
fractievergaderingen, die meestal op 
de maandag voor de commissie- en 
raadsvergadering plaatsvinden, bent 
u van harte welkom en heeft u de 
mogelijkheid om in te spreken.

Inspreken in de raad of commissie
Wilt u iets kwijt over een onderwerp 
in de commissie dan kunt u bij het 
agendapunt ‘Burger aan het woord’ 
inspreken. In de raad kunt u alleen 
inspreken over onderwerpen die 
op de raadsagenda staan. Elke 
spreker krijgt maximaal 5 minuten, 
waarna de raads-/commissieleden 
de mogelijkheid krijgen om u vragen 
te stellen. Wilt u inspreken in de 
commissie of de raad, meldt u zich 
tenminste 2,5 uur voor het begin 
van de commissievergadering of de 
raadsvergadering aan bij de griffie via 
14 0252 of griffie@lisse.nl. Vermeld uw 
naam, adres en telefoonnummer en 
het onderwerp waarover u het woord 
wilt voeren.

Bent u onze Gast van de raad?
De gemeenteraad wil graag haar 
inwoners leren kennen en nodigt 
u daarom graag uit als ‘Gast van 
de raad’. Voorafgaand aan de 
raadsvergadering ontvangt u 
de agenda en de bijbehorende 
stukken. U wordt op de avond van 
de raadsvergadering om 19.15 uur 
ontvangen door burgemeester, de 
griffier en een raadslid. Zij geven 
uitleg over wat het gemeentebestuur 
doet en de raadsagenda van 
die avond. Na afloop kunt u met 
raadsleden napraten. Aanmelden via 
14 0252 of griffie@lisse.nl.

Eerste reünie voor (oud-)raadsleden en (oud-)collegeleden van Lisse 

“Ontmoeting, herinneringen en 
gezellig samenzijn staan centraal”
Lisse viert dit jaar haar 825-jarig 
bestaan. Als onderdeel van de 
festiviteiten vindt er op zaterdag 7 
oktober 2023 een reünie plaats voor 
(oud-)raadsleden en (oud-)collegeleden. 
Irene Weterman en Guus Mesman 
hebben jaren raadswerk gedaan en 
behoren tot het organiserend comité. Op 
deze raadspagina vertellen ze over het 
initiatief. 

Waarom een reünie?
Mesman: “Het idee kwam van de 
gemeente. De griffier sprak de wens uit 
om dit bijzondere jaar voor Lisse ook 
samen te vieren met de mensen die in de 
gemeenteraad hebben gezeten of lid van het 
college zijn geweest. Een reünie is daarvoor 
een leuke vorm, want het is natuurlijk 
geweldig om al die mensen op één plek bij 
elkaar te halen.”

Weterman: “Als je in de politiek zit, is het 
heel intensief. Ga je uit de gemeenteraad, 
dan houdt dat in één klap op. Maar de 
betrokkenheid is niet weg. De reünie is ook 
een manier om de oud-politici weer bij de 
gemeente te betrekken. Als het succesvol 
verloopt, zou het ook zomaar het startsein 
kunnen zijn om een reünistenvereniging op 
te richten.” 

Wat gaat er precies gebeuren?
Weterman: “Het is vooral de bedoeling dat 
mensen elkaar weer kunnen ontmoeten, 
herinneringen kunnen ophalen en gezellig 
samen kunnen kletsen. De ervaring leert dat 
we het programma vooral niet te vol moeten 
maken.”
Mesman: “Na de inloop en de opening door 
de burgemeester, komt er een verrassende 
en verstrooiende quiz. Dan wordt meteen 
duidelijk wat mensen allemaal nog weten 
en het helpt hopelijk ook om de gesprekken 
een beetje op gang te helpen. Daarvoor is 
vervolgens ruimschoots de gelegenheid.” 

Hoeveel mensen verwachten jullie?
Weterman: ”De gemeente mag vanwege 
privacyregels niet zomaar adressen 
beschikbaar stellen. En sommige mensen 
zijn na hun raadswerk verhuisd uit de 
gemeente en dus een beetje uit het zicht 
verdwenen. Nu zoeken we allerlei manieren 
om de mensen te vinden en te benaderen.”
Mesman: “Ja, reken voor het gemak eens 
veertig jaar terug. Veel mensen blijven we 
een aantal termijnen in de gemeenteraad. 
Wij gaan toch wel uit van een groep van 
honderd mensen. Komt allen!”

Hebben jullie er zin in?
Mesman: “Natuurlijk. Het is toch vooral 

hartstikke leuk. Ik herinner me nog de 
reünie van mijn eindexamenklas van het 
Fioretti. Daar kwam ik mensen tegen die 
ik decennia niet had gezien en natuurlijk 
helemaal waren veranderd – of juist niet. 
Nee, dat was een geweldige middag en ik 
hoop dat we dit nu ook kunnen bieden aan 
de (oud-)raadsleden en (oud-)collegeleden.”

Nog een laatste oproep?
Weterman: “Er zullen uitnodigingen 
verstuurd gaan worden. Nu zijn we vooral 
nog op zoek naar adressen van oud-
raadsleden en oud-collegeleden. We hopen 
natuurlijk op een grote opkomst. Daarom 
natuurlijk de vraag om je aan te melden als 
je politiek actief was in Lisse. Maar het zou 
ook fijn zijn als mensen, die iemand kennen 
die in het verleden hier in de gemeenteraad 
heeft gezeten, de boodschap door kunnen 
geven. Voor de aankleding van de zaal zou 
het ook leuk zijn als mensen hun fotoboeken 
er nog eens bij zouden kunnen pakken 
en kijken of er nog oude foto’s van het 
raadswerk te vinden zijn.”

Aanmelden reünie 
Bent of was u raadslid of lid van 
het college van burgemeester en 
wethouders van de gemeente Lisse? 
Meld u dan aan voor de reünie op 
zaterdagmiddag 7 oktober in het 
gemeentehuis. Het organisatiecomité 
gaat de uitnodigingen versturen en is 
nu nog op zoek naar adressen van oud-
raadsleden en oud-collegeleden. Het 
precieze programma wordt nog bekend 
gemaakt. Aanmelden kan via de griffier, 
te bereiken via: mveeger@lisse.nl.

Vraag van Frank Mélotte 
(CDA)
“Een van de strategische 
doelen voor de gemeente 

is het accommodatiebeleid. Welke 
fundamentele keuzes wil de SGP-CU 
fractie op dit gebied maken zodat de 
noodzakelijke bezuinigingen worden 
gerealiseerd?” 

Antwoord van Vincent 
Scheurwater (SGP-CU)
Als SGP-CU zijn we al 
meerdere jaren bezig om 
meer inzicht te verkrijgen 

in de daadwerkelijke kosten van onze 
accommodaties. We vragen meer 
transparantie zodat inwoners ook kunnen 
zien wat dit allemaal kost. Als het goed 
is, krijgen we daar zeer binnenkort 

meer inzicht in. Wil dit zeggen dat we 
daar alleen puur financieel naar kijken? 
Zeker niet! Over het algemeen mogen 
accommodaties (ofwel voorzieningen) 
geld kosten en zijn deze ook ten diensten 
van onze inwoners, maar waar trek je de 
grens?
We zijn wel van mening dat onze 
accommodaties efficiënter gebruikt 
kunnen worden of simpel gezegd: ze 
moeten zoveel mogelijk gebruikt worden. 
Tijdens de verenigingsdag werd duidelijk 
dat bepaalde onderkomens een groot deel 
van de dag niet gebruikt worden. Zou het 
dan een optie kunnen zijn dat anderen er 
bijvoorbeeld overdag gebruik van maken? 
Daarbij zou het ook fijn zijn als 
accommodaties multifunctioneel zijn, 
dus voor meerdere doeleinden, of 
misschien ook wel gelijktijdig? Wanneer 
we een nieuwe Beukenhof realiseren, 
hoe mooi zou het dan kunnen zijn als 
activiteiten samenvallen. Noem een koor 

dat repeteert in de zaal terwijl bewoners 
daarvan mee kunnen genieten? Zo zouden 
meer activiteiten geclusterd kunnen 
worden, waarbij jong en oud ook in elkaar 
samensmelten.
Het samensmelten van activiteiten kan 
voor verenigingen ook kostenbesparend 
zijn, doordat bepaalde kosten gedeeld 
kunnen worden. Ook zien we graag 
dat ondernemers meedenken. Kan je 
er commercieel iets mee, waardoor je 
meer inkomsten kan genereren zodat de 
totale kosten (lees gemeenschapsgeld) 
verminderen? Op deze manier kan je met 
elkaar goede ideeën ontwikkelen, die in 
het belang zijn van elke inwoner.”
Kortom, voorzieningen hoeven niet 
perse weg, maar kunnen misschien wel 
onder een andere dak plaatsvinden en 
geclusterd worden. Dan gaan we als goed 
rentmeester met gemeenschapsgeld om 
en bieden iedereen de gelegenheid om 
ergens aan bij te dragen of mee te doen.”

Van uw gemeenteraad
De raad van Lisse is er voor u. Als raadsleden verdiepen we ons in onderwerpen die spelen 
in onze gemeente, gaan we in gesprek met inwoners, met ondernemers en met elkaar en 
nemen besluiten. Op deze pagina leest u meer over het werk van de raad en lichten we 
zaken uit die op dit moment onze aandacht hebben.

Estafettevraag

Agenda
• Raadscommissie woensdag 7 juni
• Raadscommissie (uitloop) 

donderdag 8 juni
• Fractieberaden maandag 12 juni
• Raadsvergadering donderdag 15 juni
• Fractieberaden maandag 19 juni
• Raadscommissie (Kadernota) 

dinsdag 20 juni
• Raadsvergadering (Kadernota) 

donderdag 29 juni

Aanmelden voor de digitale 
nieuwsbrief?
U kunt deze nieuwsbrief ook digitaal 
ontvangen. Stuurt u dan een e-mail 
naar griffie@lisse.nl.

Oud raadsleden Guus Mesman en Irene 
Weterman.

mailto:griffie@lisse.nl

